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 OMSCHRIJVING BESLUIT 

   

1 Opening De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

2 Trekking stemcijfer Stemcijfer 18 wordt getrokken: De fractie van de VVD mag beginnen met de beraadslagingen. 

3.1 Vaststellen agenda. De raadsbesluiten voor de verordening Leerlingenvervoer Vught en voor de APV zijn aangepast. De 
raad is het eens met de behandeling van de gecorrigeerde raadsbesluiten.  
GB geeft aan dat agendapunt 7.2, grip op regionale samenwerkingsverbanden een hamerstuk kan 
zijn. Dhr. Versteeg wil wel een stemverklaring afleggen. De raad gaat hiermee akkoord. 
PvdA-GL geeft aan dat agendapunt 7.7, Aanpassing verordeningen en beleidsregels Participatiewet, 
een hamerstuk kan zijn. De raad gaat hiermee akkoord. 
VVD geeft aan dat agendapunt 7.5, APV Vught, een hamerstuk kan zijn. De raad gaat hiermee 
akkoord. 
D66 kondigt twee moties vreemd aan de orde van de dag aan, een motie over maatregelen tegen 
trillingen als gevolg van PHS en een motie over mensenhandel. De raad gaat akkoord met de 
agendering van de moties. 
 
De agenda wordt conform bovenstaande aangepast. 

3.2 Vaststellen van de besluitenlijst  De besluitenlijst van 15 november 2017 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4 Mededelingen  De voorzitter meldt dat de heer Verzandvoort iets verlaat is. 

5 Lijst ingekomen stukken Categorie I: 
PvdA-GL vraagt het college te reageren op de strekking van de brief over de rioolheffing en het 
grootverbruik. 
Wethouder Potters geeft aan dat CarWash de tarieven voor grootverbruik erg hoog vindt. De raad 
heeft eerder besloten dat de tarieven voor bedrijven niet omlaag en voor bewoners iets omhoog gaan. 
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 OMSCHRIJVING BESLUIT 

   

SP vraagt welke de drie partijen zijn waarover wordt gesproken in de Raadsinformatiebrief over de 
woningen aan de Van Rijckevorselstraat. 
Wethouder Pennings zegt dat het college nog een keuze moet maken over de betreffende partijen. 
 
PvdA-GL verzoekt het college mee te nemen dat het bij de woningen aan de Van Rijckevorselstraat 
geen eenmalige sociale koop is en dat er ook bij de volgende kopen een vorm wordt gevonden om de 
woningen betaalbaar te houden. 
Wethouder Pennings zegt toe dat het college gaat nadenken op welke wijze dit kan worden 
vormgegeven [toezegging]. 
 
SP vraagt duidelijkheid over de uitvoering van het Woningbouwprogramma 2016. 
Wethouder Pennings zegt dat in de Brabantse Agenda Wonen op een nieuwe wijze wordt 
omgegaan met de woningbouwprogrammering. Het college zal medio 2018 terugkomen bij de raad 
over het meenemen van de raden bij de woningbouwprogrammering en de nieuwe agenda Wonen. 
[toezegging] In 2019 kan er met een nieuwe programmering gewerkt worden.  
 
De raad heeft kennisgenomen van de ingekomen stukken categorie I en II. 
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 RAADSVOORSTEL/ 
OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

6.0 Hamerstukken   

6.1 Verstrekken lening aan 
Stichting Vughtse 
Aankoopregeling 

Hamerstuk  Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 

6.2 Nieuwe verordening 
Leerlingenvervoer Vught 
2017 

Hamerstuk Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 

6.3 Verordening tot wijziging van 
de verordening 
Maatschappelijke 
ondersteuning Vught 2017 

Hamerstuk Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 

7.0 Bespreekstukken   

7.1 Bestemmingsplan 
Vughterstede, locatie 
Merpatistraat 

VVD: Hamerstuk. De titel van het raadsvoorstel dekt de lading niet, er 
wordt over meer dan alleen de Merpatistraat gesproken. VVD hoopt dat het 
minder dan honderd woningen worden en dat de inspraak door 
omwonenden zo goed mogelijk verloopt. VVD steunt het amendement niet. 
PvdA-GL heeft moeite met het aantal woningen dat indirect in het voorstel 
is verwerkt. PvdA-GL is een groot voorstander van de 36 aanleunwoningen, 
maar heeft moeite met punt 2 in het besluit, de visie en de honderd 
woningen. De volgorde is verkeerd: eerst moet de visie vastgesteld worden 
en daarna pas het bestemmingsplan. Mensen moeten aan de voorkant al 
nadrukkelijk worden betrokken en dat lijkt bij de visie niet te zijn gebeurd. 
De raad moet een integrale afweging kunnen maken over nieuwe 
bouwprojecten die in ontwikkeling genomen worden en zou wel het 
uitvoeringsprogramma moeten kunnen zien. 
GB vindt het een goed voorstel en is het ook eens met de visie. Hamerstuk. 

Het amendement ingediend door 
CDA en PvdA-GL wordt in 
stemming gebracht en in meerderheid 
van stemmen verworpen, met 
stemmen tegen van de fracties VVD, 
D66 en GB en stemmen vóór van 
CDA, PvdA-GL en SP. 
 
Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en in meerderheid van 
stemmen aangenomen, met stemmen 
vóór van VVD, D66, GB en SP 
en stemmen tegen van CDA en 
PvdA-GL. 
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GB duldt geen uitstel meer. GB steunt het amendement van de fracties CDA 
en PvdA-GL niet. De raad kan nog iets vinden van de honderd woningen.  
SP vindt het stuk mistig. Het is niet duidelijk waarover er precies een besluit 
wordt genomen. SP is voorstander van het snel bouwen van de 36 woningen 
en stemt in met het amendement. Als het amendement wordt aangenomen 
en de visie eruit gehaald wordt, is het raadsvoorstel uitvoerbaar. 
D66: Hamerstuk, zeker gezien de toezegging die de wethouder heeft gedaan. 
Medio 2018 wordt de raad geïnformeerd over de aanpak en dan is er ook 
beter zicht op de honderd woningen. Het amendement wordt niet gesteund. 
D66 wil doorpakken met het bestemmingsplan. De raad heeft later nog de 
mogelijkheid om iets te vinden van de honderd woningen.  
CDA merkt op dat in de rib niets staat over de visie en over de honderd 
woningen. In de visie staat ook niets over de honderd woningen. Dat staat in 
het raadsvoorstel. Dit had een apart raadsvoorstel kunnen zijn. Het besluit is 
niet ordentelijk. CDA kan instemmen met de punten 1,3, 4 en 5, maar niet 
met punt 2. Hiertoe wordt een amendement ingediend. Het amendement 
schaadt het bestemmingsplan Merpati zelf niet. In het raadsvoorstel staat 
niets over de visie. De raad moet de kaders kunnen stellen. De inwoners 
moeten betrokken worden en er moet geen impliciet besluit worden 
genomen. De raad moet eerst geïnformeerd worden en de raad heeft geen 
kaders gesteld. De rib voldoet niet. Het is niet duidelijk wat het plangebied 
van de visie is. CDA stelt voor om de besluitvorming over de visie een 
maand uit te stellen.  
 
Wethouder Pennings licht toe dat de visie een uitwerking is van de 
structuurvisie. Daarin wordt aangegeven wat wel en niet wordt bebouwd. De 
wethouder zal de raad medio 2018 informeren over hoe de honderd 
woningen een plekje krijgen in de Brabantse Agenda Wonen.[toezegging] 

 
SP legt een stemverklaring af. SP 
stemt in met bestemmingsplan omdat 
de fractie wil dat de 36 woningen heel 
snel worden gebouwd, maar is van 
mening dat het een onduidelijk 
voorstel is en vindt het jammer is dat 
het amendement niet is aangenomen. 
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De raad mag in het kader van het bestemmingsplan beslissen dat er minder 
dan honderd woningen worden gebouwd. Het gebied Theresia behoort tot 
het transitiegebied Stad en Platteland. Op grond van de verordening Ruimte 
moet de visie van de raad inzichtelijk worden gemaakt als het 
bestemmingsplan wordt vastgesteld. BPD heeft een relatie gelegd tussen de 
nieuwbouw en het hele gebied. Er zijn gesprekken gevoerd met de provincie. 
De raad is bij de vaststelling van het bestemmingsplan nog in de positie om 
iets over het overige gebied te zeggen. Het is voor de provincie van groot 
belang dat vooruitlopend daarop met name de groene kaders uitgevoerd 
worden. Het college voelt er niets voor om tegen een reactieve aanwijzing 
van de provincie aan te lopen als de visie aan de kant wordt geschoven en 
ontraadt het amendement van het CDA. Als het bestemmingsplan niet 
wordt vastgesteld, kunnen de 36 woningen niet worden gebouwd. Het 
gebiedskaartje op pagina 2 is het kaartje dat behoort bij de visie bij punt 2 
van het besluit.  
 

7.2 Grip op regionale 
samenwerkingsverbanden 

Hamerstuk Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en aangenomen. De fractie 
GB stemt tegen. Dhr. Versteeg legt 
een stemverklaring af. GB vindt het 
niet vanzelfsprekend dat de 
voorgestelde aanpak leidt tot meer 
grip en stemt daarom tegen het 
voorstel. 

7.3 Belasting- en 
rechtenverordening 2018 

VVD: Het pijnpunt zit nog steeds bij de ozb, met name over de 
waardebepaling. Alle actuele verkoopprijzen staan in het kadaster. De 
gegevens die de gemeente Vught hanteert wijken af van die van het CBS en 
COELO. Het is niet duidelijk waar de waardebepalingen op gebaseerd zijn. 

Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 
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De marktcijfers staan op wozwaardeloket.nl. VVD is tegen verhoging van de 
ozb en roept alle inwoners op goed te kijken naar de eigen waardebepaling. 
VVD wil transparantie en toetsingsmogelijkheden. VVD stemt in met de 
voorgestelde tarieven, maar dringt eropaan dat het college het komende jaar 
gaat zorgen voor transparantie in de waardebepaling van alle onroerend goed 
in Vught.  
SP geeft aan dat het zou kunnen zijn dat de toetsingssystematiek die door de 
gemeente wordt gehanteerd niet klopt. Er moet aan de voorkant voor 
worden gezorgd dat er met gelijke maten wordt gemeten en dat er goed 
wordt getaxeerd. SP is enorm tegen willekeur en is een voorstander van een 
heldere en duidelijke manier van waardenbepaling. De raad heeft de taak 
daarnaar te kijken en de kosten van ozb-inning terug te dringen. 
PvdA-GL gaat ervan uit dat de gemeente niet treedt buiten de wettelijke 
kaders van ozb-heffing. Als dat niet zo is, zijn er voor de raad andere 
instrumenten om dit aan te pakken dan te zeggen dat iedereen bezwaar moet 
gaan maken. 
GB zegt dat het college gaat onderzoeken hoe het zit met de 
waardensystematiek. Het is beter eerst dit onderzoek af te wachten. 
D66 zegt dat het college heeft toegezegd een onderzoek in te stellen. 
CDA heeft zorgen over de onjuiste ozb-heffing en dat heeft vooral te maken 
met referentieobjecten.  
 
Wethouder Potters vindt het jammer dat de beantwoording van de vragen 
voor de VVD niet voldoende was. Het is wettelijk niet toegestaan bepaalde 
gegevens bekend te maken. De methodiek van waardebepaling is landelijk 
vastgesteld. De wethouder werpt, ook namens het college, termen als 
willekeur ver van zich af. De raad wordt geïnformeerd over de resultaten van 
het onderzoek naar het grote aantal bezwaarschriften. 
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7.4 Faciliteren lokale televisie 
AvuloFM 

GB is groot voorstander van lokale televisie en noemt de toegevoegde 
waarde voor met name scholen en ouderen. Er is voldoende budget om het 
experiment te starten en GB gaat ervan uit dat het bedrag van 46.150 euro 
binnen de begroting structureel gevonden wordt. GB vindt dat er meer 
kaders meegegeven moesten worden en dient, mede namens de fracties 
CDA, PvdA-GL en SP, een amendement in tot aanscherping van het besluit 
zodat duidelijk wordt waar het subsidiegeld naartoe gaat en dat het 
verantwoord wordt uitgegeven. GB heeft vertrouwen in het college dat de 
prestatieafspraken goed op papier komen. GB heeft na de reactie vanuit het 
college geen behoefte het amendement te wijzigen en heeft ook geen 
behoefte aan de motie van D66. Over drie jaar wordt er een goede evaluatie 
gehouden en is er een go-no go moment. 
VVD vindt het amendement niet echt een verbetering van het slechte 
voorstel. Er is niets duidelijk over kijkcijfers. VVD mist in het amendement 
het beslispunt van de dekking. VVD heeft niets tegen lokale televisie in 
Vught, maar is wel tegen de financiering daarvan door de gemeente. VVD is 
tegen het raadsvoorstel en ook tegen het amendement. VVD steunt ook de 
motie van D66 niet. 
PvdA-GL is voorstander van de lokale televisie en wil AvoluFM bepaalde 
kaders meegeven in de vorm van prestatieafspraken, zonder daarbij in het 
inhoudelijke en journalistieke domein van de omroep te treden. Dit is zo 
opgenomen in het amendement. PvdA-GL steunt de motie van D66 niet. 
De onderdelen van AvuloFM kunnen niet losgezien worden van elkaar. Een 
eventuele meting zou breder, naar alle platformen, getrokken moeten 
worden. 
SP is groot voorstander van de lokale omroep in Vught en heeft er 
vertrouwen in dat dit bij AvoluFM in goede handen is. AvuloFM heeft een 
onderbouwing gegeven van wat ze kunnen en willen bereiken. SP wil punt 1 

Het amendement, ingediend door 
GB, CDA, PvdA-GL en SP, wordt in 
stemming gebracht en in meerderheid 
van stemmen aangenomen, met 
stemmen tegen van de fracties D66 en 
VVD. 
 
Het geamendeerde raadsbesluit 
wordt in stemming gebracht en in 
meerderheid van stemmen 
aangenomen, met stemmen vóór van 
de fracties GB, CDA, PvdA-GL en SP 
en stemmen tegen van de fracties D66 
en VVD.  
De leden Versteeg, Wagenaars en 
Janssens hebben niet deelgenomen 
aan de beraadslaging, noch aan de 
besluitvorming. 
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van het amendement laten staan. SP steunt de motie van D66 niet.  
D66 vindt het niet verantwoord om in de begroting op zoek te gaan naar een 
dekking voor een verviervoudiging van het budget. Het gaat om veel geld. 
Er is niet door onderzoeken aangetoond dat de burger lokale televisie wil. Er 
is geen ontwikkelplan en het moet meer stap voor stap worden opgebouwd . 
De trend is dat er steeds minder mensen televisie kijken. AvuloFM is 
crossmediaal goed bezig door het inzetten van radio en sociale media. Als 
professionele ondersteuning nodig is voor Vughtse televisie kan deze beter 
in de regio samen worden georganiseerd. D66 stemt niet in met het voorstel. 
D66 dient een motie in om na twee jaar een onderzoek te doen naar het 
bereik van lokale televisie, zodat er daarna een gewogen besluit kan worden 
genomen. De motie wordt na de beraadslaging door de raad weer 
ingetrokken. D66 stemt niet in met het voorstel en ook niet met het 
amendement. 
CDA wil opkomen voor mensen die niet zo gemakkelijk kunnen deelnemen 
aan de samenleving. CDA is blij met het voorstel, dat goed is voor de 
Vughtse samenleving. CDA steunt het amendement en vindt het niet nodig 
dat dit wordt aangepast en steunt de motie van D66 niet. 
 
Wethouder Potters zegt toe dat er goede afspraken gemaakt zullen worden 
over de punten 3 en 4 van het amendement. Deze zullen aan de raad worden 
toegezonden [toezegging]. De wethouder verzoekt om punt 2 van het 
amendement te schrappen. In een periode van drie jaar wordt apparatuur 
niet afgeschreven. Het zou precedentwerking hebben als dit soort aanvragen 
worden toegestaan. In noodgevallen kan er wel een beroep worden gedaan 
op ondersteuning. 

7.5 APV Vught Hamerstuk Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 
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7.6 Beleidskader lokaal sociaal 
domein en lokale sociale 
agenda 

PvdA-GL is niet tevreden omdat de doelen in de lokale sociale agenda te 
vaag zijn geformuleerd. De fractie zal de voortgang van de genoemde 
prioriteiten het komend jaar kritisch volgen. Indien het nodig is een en ander 
te concretiseren zal met verbetervoorstellen worden gekomen voor de 
speerpunten van de nieuwe lokale sociale agenda. 
SP zegt dat het goed op papier staat, maar wil ook goed monitoren hoe het 
uitpakt.  

Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 
 

7.7 Aanpassing verordeningen en 
beleidsregels Participatiewet 

Hamerstuk Het raadsbesluit wordt in stemming 
gebracht en unaniem aangenomen. 

8 Moties vreemd aan de orde 
van de dag 

D66 licht een raadsbreed ingediende motie toe over het nemen van 
maatregelen om de hinder veroorzaakt door trillingen in Vught als gevolg 
van PHS te beperken. 
 
Wethouder Potters zegt toe dat het college ook vindt dat er veel zit tussen 
niets en alles doen. Er wordt al inzichtelijk gemaakt welke maatregelen 
afvallen en welke wel kunnen. Het college zal zich hiervoor blijven inzetten. 
 
Burgemeester Van Mortel geeft aan dat het voltallige college het punt van 
harte ondersteunt en er alles aan zal doen om de motie uit te voeren. 
 
D66 dient, mede namens de fracties VVD, GB, SP en PvdA-GL, de motie 
vreemd aan de orde van dag met betrekking tot mensenhandel in. D66 wil 
dat mensenhandel wordt benoemd bij het opstellen van de 
veiligheidsprioritering en dat er bij de aanpak van mensenhandel vanuit zorg 
aandacht is voor de uitbuiting van minderjarige, kwetsbare groepen. 
PvdA-GL hecht er waarde aan dat mensenhandel wordt benoemd bij de 
veiligheidsprioriteiten, maar vindt dat er samen kritisch moet worden 
gekeken naar de rangorde als er op andere gebieden grotere risico’s worden 

De motie vreemd aan de orde van 
de dag, met als onderwerp 
maatregelen tegen trillingen als gevolg 
van PHS, ingediend door alle fracties, 
wordt in stemming gebracht en 
unaniem aangenomen. 
 
De motie vreemd aan de orde van 
de dag, met als onderwerp 
mensenhandel, ingediend door de 
fracties D66, GB, VVD, SP, PvdA-
GL, wordt in stemming gebracht en 
unaniem aangenomen. 



 

Besluitenlijst raadsvergadering 14 december 2017 

 

11 

    

 RAADSVOORSTEL/ 
OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

gelopen. 
GB zegt dat er op veiligheidsgebied geen prioriteiten gesteld kunnen worden 
en dat gewoon alles aangepakt moet worden. 
CDA vindt het goed dat deze zaak onder de aandacht wordt gebracht. De 
motie is niet mede ondertekend door de fractie omdat niet duidelijk is 
hoeveel er is en wat er mee kan worden bereikt. CDA steunt de motie wel, 
maar vindt het van belang dat bij de opstelling van de veiligheidsprioriteiten 
de schaal enigszins bekend is. 
 
Burgemeester Van de Mortel zegt dat het college blij is dat in de motie het 
element zorg is ingebracht. 

9 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur.  

 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 8 februari 2018, 
 
de raadsgriffier,           de voorzitter, 
 
 
 
Mw. K.I. Goossens           R.J. van de Mortel 
 


